
Vragen voor het vragenhalfuur raad 17 december 2013 
 

 
De gemeente Bronckhorst is onlangs in het nieuws geweest als klokkenluider inzake fraude 
met gemeenschapsgeld.  
In één jaar tijd is de kleine gemeente op minstens 100 fraudegevallen gestuit.  
Het valt de gemeente Bronckhorst bijvoorbeeld op dat jonge vaders zich steeds vaker willen 
uitschrijven op het adres waar ze met hun partner wonen. Ze schrijven zich dan bijvoorbeeld 
weer in bij hun ouders. Het jonge gezin wordt dan door de Belastingdienst niet meer gezien 
als één huishouden, waardoor de moeder - die in haar eentje een veel lager inkomen heeft 
dan samen met haar partner - veel hogere toeslagen ontvangt. In de praktijk blijft de vader 
gewoon bij zijn gezin wonen. 
Volgens de Burgemeester van Bronckhorst zijn er grote bedragen mee gemoeid. 
Bovendien blijkt uit gegevens van De Nederlandse Vereniging van Burgerzaken dat de 
fraude veel groter is dan de Bulgarenfraude die eerder dit jaar aan het licht kwam. 
 
De PvdA vindt dat het genoeg geweest met mensen die misbruik maken van het systeem en 
wenst dat fraudeurs aangepakt worden.  
Het kabinet gaat in gesprek met de grotere gemeenten om afspraken te maken over deze 
actualiteit. Omdat Heerhugowaard nu éénmaal geen grotere gemeente is, bestaat bij de 
PvdA de vrees dat onze gemeente buiten het vizier raakt. 
 
Is Heerhugowaard bekend met de fraude zoals in voorgenoemde gemeente? 
In hoeverre ziet de gemeente Heerhugowaard aanleiding om eventuele twijfelachtige zaken 
tegen het licht te houden? 
 
 

 
 
 
 
 
 

Vraag: 
 
Ons bereiken berichten dat het bij het voormalige postsorteercentrum aan de van 
Benthuizenlaan een enorme rommel en troep is. Het is nu een hangplek en bewoners zijn 
bang dat er dingen gebeuren die niet in de haak zijn. 
Er is melding van gemaakt bij de gemeente, maar het blijft een rommel. 
De aangever is bang dat er brand wordt gesticht bij het naderende Oud en nieuw. En hoopt 
op enige actie vanuit de gemeente. 
Het is een hangplek van jongeren en het pand staat leeg, maar er is weinig toezicht op wat 
hier gebeurt. Men is bezorgt. 
Is hier iets van bekend bij de gemeente en wordt hier actie op ondernomen? 
Graag vernemen wij van het college wat de verdere stappen zijn? 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

M.b.t. de Swannerhof 
Inleidende opmerkingen 
 
1. In de cie SO vergadering van 3 december is door wethouder Oude Kotte toegezegd dat 

er een nota komt waarin alle vragen t.a.v. de Swannerhof zullen worden beantwoord. 
Deze nota wordt in januari verwacht. De wethouder stelde voor daarna over de deze 
nota in gesprek te gaan in de commissie. 

2. Burgerbelang heeft een vraag gesteld wat er in die tussentijd gebeurt met de procedure 
en of dit overleg ook een `gevechtspauze` betekent. 

3. Het antwoord van de wethouder was dat de procedure gewoon doorloopt en dat de 
aanvraag voor een omgevingsvergunning nog voor het einde van het jaar verwacht 
wordt van de fa Kamp. 

4. Onze verwachting is dat, als de aanvraag eenmaal is ingediend, alle termijn gewoon 
gaan lopen. 

5. Er gaan dus nu twee trajecten parallel aan elkaar lopen. 
 

Wij hebben de volgende vragen: 
  

1. Hoe gaat het college deze twee trajecten onderling coördineren ? 
2. Is de door de wethouder voorgestelde nota en daaropvolgend overleg inderdaad ook 

“inhoudelijk overleg” in de zin dat de raad nog invloed kan uitoefenen op de procedure of 
is het “informeren door het college” waar de raad slechts passief naar mag luisteren ? 

 
 
Nav een publicatie in het NHD van 11 december j.l. mbt de € 300.000,- uitgave aan Focus 
door voormalig wethouder JW de Boer. 
 
€ 300.000 is een groot bedrag ook voor Heerhugowaardse begrippen en dat kan dan zo 
maar doorgesluisd worden naar Focus. 
Hierover hebben we een reeks aan vragen: 

1. Wie binnen het college heeft de accreditatie om dergelijke bedragen over te boeken 
cq over te laten boeken? 

2. Als bekend is dat deze constructie geld oplevert, dit soort successen meldde de 
wethouder altijd pontificaat, hoe kan dit dan ongemerkt gebeuren? 

3. de € 244.000 die niet overgemaakt is, onder welke noemer en waar is dit in de 
boeken terug te vinden? 

4. Welke bestemming heeft dit bedrag gekregen? 
5. Als er € 544.000 terugontvangen is, wie heeft dit ingeboekt?  
6. En hoe is dit in de boeken opgenomen? 

 


